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سرمقاله

آقای رئیس جمهور! وزیر فعلی 
ورزش جای دفاع ندارد 

ادامه از صفحه یک
شاهد مثال از وضعیت نابسامان ورزش نیز 
سه کارت زردی است که وزیر ورزش از مجلس 
گرفته و بعضا نیز گفته شده از سجادی خواسته 
شده که استعفا دهد تا اینکه مورد استیضاح قرار 
گرفته و از سوی نمایندگان برکنار شود.کاری که 

برای دولت آقای رئیسی خوب نیست.
جمهور  رئیس  با  ما  صحبت  روی  اینجا  در 
محترم است که همیشه عدالت را مبنای سیاست 
هایش اعلام کرده و از وزرای دولتش نیز خواسته 
است که عدالت را در انتخاب ها و تصمیماتشان 
رعایت کنند. به  طور طبیعی یک بررسی اجمالی 
نشان می دهد که چقدر در ورزش ایران تبعیض 
وجود دارد وعدالت مغفول واقع می شود.برای 
والیبال  ملی  تیم  برای  پرسیم  می  نمونه  یک 
جوانان ایران که هفته گذشته با شایستگی تمام 
گرفته  نظر  در  پاداشی  قهرمان جهان شد،چه 
شده است؟ امروز نه تنها والیبالیست ها، بلکه 
وزنه  کاها،تکواندوکاران،  گیران،کاراته  کشتی 
گلایه  توجهی ها  بی  از  همه  و  همه  و  برداران 
دارند و معتقدند ایکاش یک دهم توجهی که 
به فوتبالیست های تیم ملی صورت می گیرد، 

شامل آنان نیز می شد.
آقای رئیس جمهور، چه کسی مسئول برقراری 
عدالت در ورزش است و چرا هیچ زمان وزیر 
ورزش در جاهایی که باید حضور پر رنگی داشته 
باشد و به پرسش ها پاسخ دهد، حضور نداشته 

و یا از خود جا خالی داده است؟
آقای رئیس جمهور، نمی دانیم وزیر ورزش به 
شما گزارش داده اند که فقط در لیگ برتر فوتبال 
نزدیک به ۳ هزار میلیارد تومان هزینه می شود 
که از این مبلغ نصفش به جیب واسطه ها و 

کارچاق کن ها می رود؟
آقای رئیس جمهور بی شک شما بهتر از هر 
کسی می دانید که یک ریال از پول بیت المال 
نباید حیف و میل شده و به جیب کسانی برود 
که  شده  دکانی  برایشان  فوتبال  و  ورزش  که 

حساب هایشان را از پول دولت انباشته کنند.
آشفته  وضعیت  این  مسئولیت  می پرسیم 

متوجه کیست؟
آقای رئیس جمهور، بدیهی است هر ناکارآمدی 
در هر گوشه ای از بدنه دولت به پای دولت شما 
نوشته می شود.  به عنوان کسی که سالها در 
ورزش عملکرد مدیران را رصد کرده و خروجی 
کارشان را نقد کرده، نمی توانم از عملکرد ضعیف 
وزیر فعلی ورزش به سادگی عبور کنم. ورزشی 
که اگر در آن خوب و موثر عمل شود، افتخار و 
بالندگی ملی به دنبال دارد و حیف است که با 
از دست دادن فرصت ها در ورزش،خودمان را 
به حداقل ها راضی کرده و نگران هزارها میلیارد 
تومانی در ورزش نباشیم که در اثر بی کفایتی 
مسئولان ورزش هدر می رود.آن هم ورزشی که 
در بستر درست و اصولی آن ورزشکاران به کمال 
خواهند رسید و اگر نیز نتوانند در عرصه ملی و 
بین المللی برای ایران عزیز افتخارآفرین شوند، 
به عنوان انسان هایی سالم و تاثیزگذار در خدمت 
بخش ها  کلیه  در  کشور  توسعه ای  برنامه های 

خواهند بود.
ریل  در  درست  انتخابی  با  ورزش  امیدواریم 
این سرمایه  از  بیش  و  گرفته  قرار  اصلی خود 

سوزی نکند.

خبر

اخبار

بررسی مشکلات صنعت خودروسازی 
در کمیسیون اصل نود

سخنگوی کمیسیون اصل نود مجلس شورای 
اسلامی از بررسی مشکلات صنعت خودروسازی 
در کشور در جلسه امروز این کمیسیون خبر 

داد.
توضیح  در  علی خضریان  ایسنا،  گزارش  به 
نشست عصر امروز کمیسیون اصل نود مجلس 
حضور  با  جلسه  این  گفت:  اسلامی،  شورای 
عباس علی آبادی، وزیر صمت و معاونانش در 
خصوص بررسی مشکلات صنعت خودروسازی 
در کشور و اخذ مابه التفاوت ارز واردکنندگان 
ابعاد  و  برگزار شد  ترجیحی  ارز  از حذف  پس 
مختلف آن و همچنین بحث ساماندهی صنعت 

خودرو مورد بررسی قرار گرفت.
وی توضیح داد: بر اساس جمع بندی نهایی 
صمت،  وزارت  حضور  با  کارگروهی  شد  مقرر 
جهاد  وزارت  کشور،  کل  بازرسی  سازمان 
کشاورزی و کمیسیون اصل نود تشکیل شده و 
نتیجه بررسی این کارگروه طی ۱۰ روز آینده به 

کمیسیون اصل نود اعلام شود.
جلسه  این  در  اینکه  بیان  با  همچنین  وی 
مسائل مربوط به مجتمع فولاد میبد هم بررسی 
شد، گفت:  وزیر صنعت، معدن و تجارت درباره 
مشکلات این مجتمع توضیحاتی ارائه کرد؛ قرار 
شد آقای علی آبادی برنامه های خود برای حل و 
فصل مشکلات این مجتمع به کمیسیون اعلام 

کند.
خضریان اضافه کرد: یکی دیگر از موضوعات 
این جلسه، حضور شرکت قطعه ساز کروز با 
دو عضو هیات مدیره در شرکت ایران خودرو و 
همچنین فعالیت به عنوان تولید کننده قطعات 
خلاف  بر  موضوع  این  که  است  خودرو  ایران 
اجرای سیاست های کلی اصل  قانون  ماده ۴۷ 
سهام  تملک  مصادیق  از  و  اساسی  قانون   ۴۴
شرکت هایی است که موجب اخلال در رقابت 
می شوند لذا با توجه به تخلف صورت گرفته شده 
شورای رقابت مکلف به اصلاح این اقدام و رفع 

تعارض منافع شد.

وحیدی در تذکر شفاهی: 
این چه مدیریتی است که مردم 

حتی نمی توانند کمترین پروتئین را 
دریافت کنند

نماینده بجنورد در مجلس شورای اسلامی عنوان 
کرد: آیا مدیران از وضعیت بازار کشور اطلاع دارند؟ 
این چه مدیریتی است که مردم حتی نمی توانند 

کمترین پروتئین را دریافت کنند؟
به گزارش ایلنا، محمد وحیدی در جلسه علنی 
شورای  مجلس  ماه(  مرداد  یکم  )یکشنبه،  امروز 
اسلامی در اخطار قانون اساسی با استناد به بند 
پی ریزی  مورد  در  اساسی  قانون  اصل سوم   )۱۲(
اقتصاد صحیح و عادلانه بر طبق ضوابط اسلامی 
ساختن  برطرف  و  فقر  رفع  و  رفاه  ایجاد  برای 
اقتصاد  و  بهداشت  محرومیت در مسیر تغذیه، 
اطلاع  کشور  بازار  از وضعیت  مدیران  آیا  گفت: 
دارند. وزیر جهاد کشاورزی در زمان اخذ رأی اعتماد 
تعهداتی داد، اما در حال حاضر وضعیت بازار از 
جمله بازار مرغ مطلوب نیست. نماینده بجنورد، 
مانه، سملقان، جاجرم، گرمه، راز و جرگلان در 
مجلس شورای اسلامی ادامه داد: امکان تأمین مرغ 
برای مردم در ایام عزاداری وجود ندارد؛ کشاورزان 
بیش از یک ماه گندم را تحویل سیلو دادند، اما 
در  همچنین  و  نکردند  دریافت  را  پولشان  هنوز 
روستا ها به دلیل کمبود آرد، نان پیدا نمی شود، 
این چه مدیریتی است که مردم حتی نمی توانند 
کمترین پروتئین را دریافت کنند. وی افزود: اگر 
نگاه ما در مجلس قانونگذاری است، باید تکلیف 
بازار مشخص شود؛ متأسفانه ارزش پول ملی ما به 
شدت کاهش پیدا کرده و می طلبد به این مسائل 
در جلسه غیرعلنی رسیدگی شود. قالیباف در پاسخ 
به اخطار این نماینده گفت: روز دوشنبه جلسه 
نظارتی ماده ۱۰۷ آیین نامه داخلی مجلس را داریم 
و موضوع آن بحث کشاورزی است، حتما به این 

موضوعات رسیدگی خواهیم کرد.

سخنگوی کمیسیون امور داخلی کشور و 
شوراها:

انتخابات سال جاری مجلس با قانون 
جدید برگزار خواهد شد

سخنگوی کمیسیون امور داخلی کشور و شوراها، 
تاکید کرد: باتوجه به مصوبه امروز مجلس و حذف 
بند مورد اختلاف بین مجلس و هیات عالی نظارت 
مجمع تشخیص مصلحت نظام در طرح اصلاح 
انتخابات مجلس، این قانون در  از قانون  موادی 

انتخابات سال جاری لازم الاجرا خواهد بود.
ولی الله بیاتی در گفت وگو با ایسنا، بیان کرد: 
با توجه به اینکه نمایندگان مجلس امروز، ماده 
۵۳ طرح اصلاح موادی از قانون انتخابات مجلس 
شورای اسلامی که به برگزاری انتخابات تناسبی در 
تهران مربوط می شد و محل اختلاف مجلس و 
هیات عالی نظارت مجمع تشخیص مصلحت نظام 
بود را حذف کردند فلذا طرح اصلاح قانون انتخابات 
مجلس در انتخابات سال جاری مجلس لازم الاجرا 

خواهد بود. 

سخنگوی رزمایش فدائیان حریم ولایت 
1402 مطرح کرد

حضور قدرتمندانه پهپادهای نهاجا 
در رزمایش اقتدار هوایی

هوایی  اقتدار  رزمایش  یازدهمین  سخنگوی 
فدائیان حریم ولایت اعلام کرد: پهپاد های نیروی 
هوایی ارتش در یازدهمین رزمایش اقتدار هوایی 
فدائیان حریم ولایت حضوری گسترده، قدرتمندانه 

و اثرگذار دارند.
به گزارش ایسنا به نقل از ارتش، امیر سرتیپ 
دوم خلبان علیرضا رودباری سخنگوی یازدهمین 
رزمایش اقتدار هوایی فدائیان حریم ولایت، با بیان 
اینکه در مرحله اصلی و فاز عملیاتی این رزمایش، 
جنگ  و  شناسایی  پهپادی،  رزم  های  عملیات  
ارتش  هوایی  نیروی  پهپادهای  توسط  الکترونیک 
شناسایی  رزمی،  پهپادهای  گفت:  می شود،  اجرا 
و اخلالگر کمان-۱۲، کرار، مهاجر۶ و آرش مجهز 
به انواع سرجنگی و با حمل انواع تجهیزات جنگ 
الکترونیک و بمب های بهینه سازی شده و نقطه 
زن با استفاده از اصل غافلگیری، اهداف حیاتی 
نارنجی )نیروهای تعبیه شده در نقش  نیروهای 

دشمن( را مورد انهدام قرار می  دهند.
رزمایش،  از  مرحله  این  اجرای  در  افزود:  وی 
نیروی  سرنشین  بدون  و  باسرنشین  هواپیماهای 
هوایی ارتش با سامانه های اخلالگر و استفاده از 
به روزترین تکنیک های جنگ الکترونیک، ضمن از 
کار انداختن سامانه های پدافندی نیروهای نارنجی 
)نیروهای تعبیه شده در نقش دشمن(، مسیر امن 

را برای اجرای عملیات پهپادی فراهم می کنند.

ولادیمیر  ملت،  خانه  از  نقل  به  ایسنا  گزارش  به 
اورلیچ، رئیس مجلس صربستان که در رأس هیأتی وارد 
تهران شده بود پیش از ظهر روز یکشنبه، اول مرداد 
ماه ۱۴۰۲ با محمدباقر قالیباف رئیس مجلس شورای 

اسلامی، دیدار و گفت وگو کرد.
قالیباف در ابتدای این دیدار ضمن خوشامدگویی به 
هیئت پارلمانی صربستان گفت: همواره در فرصت های 
موجود به دنبال توسعه همکاری های دوجانبه بوده و 

هستیم.
نمایشگاه  برگزاری  اسلامی  شورای  مجلس  رئیس 
برای  ویژه ای  فرصت  را  بلگراد  در   ۲۰۲۷ اکسپو 
برای  اتفاق ظرفیتی  این  افزود:  و  دانست  صربستان 
نیز  اسلامی  جمهوری  که  است  همکاری ها  توسعه 
یکی از کشورهایی بود که به برگزاری این نمایشگاه در 
صربستان رأی داد از این رو امیدواریم اکنون این اتفاق 

نقطه عطفی برای صربستان باشد.
قالیباف همچنین با تأکید بر توسعه روابط پارلمانی که 
بستری برای گسترش همکاری های دو دولت و دو ملت 
خواهد بود، اظهار داشت: فرصت های بسیاری میان دو 
کشور موجود است که می توان برای توسعه همکاری ها 

از آنها استفاده کرد.
رئیس قوه مقننه در ادامه همکاری های اقتصادی و 
تجاری میان دو کشور که در حدود ۶۰ میلیون یورو 
البته ممکن  است را رضایت بخش ندانست و افزود: 
خلاف  و  ظالمانه  تحریم های  آن  علل  از  یکی  است 
حقوق بین المللی آمریکا علیه ایران باشد اما با این حال 
مجموعه تجارت ما در شرایط فعلی تحریم قریب به 
۱۰۰ میلیارد یورو برآورد می شود از این رو قطعاً راه هایی 
برای توسعه همکاری های اقتصادی وجود دارد که از 
وظایف پارلمان ها است که در این مسیر برای دولت ها 

راهگشایی کنند.
وی در ادامه با اشاره به فرصت های تجاری مناسب 
میان دو کشور که با هدف گذاری صحیح می توان آن 
را تقویت کرد، ابراز داشت: جمهوری اسلامی ایران و 
صربستان دو کشور مقتدر در حوزه خاورمیانه و بالکان 
هستند از این رو می توانند در برقراری صلح، ثبات و 

امنیت در منطقه بسیار اثرگذار باشند.
پارلمان های  اینکه  بر  تأکید  با  همچنین  قالیباف 
صربستان و ایران باید فعالیت های اقتصادی میان دو 
کشور را تقویت کنند، گفت: هرچه روابط اقتصادی 
دو  در  ثبات  و  امنیت  یابد،  توسعه  کشور  دو  میان 
منطقه خاورمیانه و بالکان بیش از پیش برقرار خواهد 
و  نفت  در صنایع  از جمله  روابط می تواند  این  شد. 

پتروشیمی باشد.
بیان  با  ادامه  قانونگذاری کشورمان در  نهاد  رئیس 
از  یکی  می تواند  نیز  گردشگری  حوزه  بی شک  اینکه 
مسیرهای توسعه روابط اقتصادی میان دو کشور باشد، 
اظهار کرد: این امیدواری وجود دارد که تا زمان برگزاری 
نمایشگاه اکسپو ۲۰۲۷، حجم تبادلات تجاری میان دو 
کشور، دو تا سه برابر افزایش یابد که نیازمند تقویت 
هدف  این  با  پارلمانی  دوستی  گروه های  میان  روابط 
را  و صربستان  ایران  بخش های خصوصی  که  است 

فعال کنند.
وی در ادامه با بیان اینکه مدتی بود که شیوع کرونا 
باعث کاهش روابط میان کشورها شده بود، عنوان کرد: 
بعد از گذر از این دوره، اکنون زمان آن فرا رسیده تا 
مجدداً روابط خود را در تمام زمینه ها تقویت کرده تا 
در  بتوانند  کشورمان  خصوصی  و  دولتی  بخش های 
توسعه روابط اقتصادی و تجاری حضور جدی و فعال 

داشته باشند.
قالیباف همچنین در ادامه با ابراز امیدواری از برگزاری 
ایران و صربستان  نشستی میان کمیسیون مشترک 

در پاییز سال جاری، گفت: قطعاً در دیدارهایی که در 
جریان این سفر با ریاست جمهوری و وزارت صمت 
خواهید داشت، آشنایی بیشتری با ظرفیت های موجود 

پیدا خواهید کرد.
رئیس مجلس شورای اسلامی به اشاره اهمیت ثبات 
در منطقه بالکان افزود: منطقه ژئوپلتیکی بالکان بسیار 
حائز اهمیت است که در این میان صربستان یکی از 

کشورهای محوری در این منطقه است.
رئیس مجلس در پایان نسبت به نتایج مطلوب سفر 
رئیس مجلس صربستان به کشورمان ابراز امیدواری 

کرد.
رئیس مجلس صربستان: صربستان و ایران برنامه 
جدی برای افزایش حجم تبادلات تجاری میان دو کشور 

دارند
از  تشکر  ضمن  دیدار  این  در  نیز  اورلیچ  ولادیمیر 
دعوت و میزبانی گرم جمهوری اسلامی ایران از وی و 
هیأت همراه، هدف از این سفر را توسعه روابط در همه 
زمینه ها عنوان کرد و گفت: طبیعی است که در وهله 
اول به دنبال توسعه روابط پارلمانی صربستان و ایران 
باشیم و به دنبال آن توسعه سایر روابط را میان دو 
کشور رقم بزنیم از این رو قصد ادامه دادن سنت های 
دیرینه و دوستانه خود را داریم که این موضوع قطعاً 
سیاست همه دستگاه های صربستان بوده که از سوی 
پارلمان  نمایندگان  و  دولت  اعضای  جمهور،  رئیس 

کشورمان پیگیری می شود.
رئیس مجلس صربستان با بیان اینکه ۲۸ نماینده 
پارلمانی  دوستی  گروه  عضو  صربستان  پارلمان 
ایران هستند که در نوع خود بی نظیر  صربستان و 
است، اظهار کرد: ما در پارلمان خود و در تمام زمینه ها 
آماده همکاری با مجلس شورای اسلامی هستیم که این 
موضوع در تمام سطوح از جمله در قالب گروه دوستی 
رئیسه  هیأت  و  تخصصی  کمیسیون های  پارلمانی، 

پارلمان ها امکان پذیر است.
اورلیچ در ادامه بیان کرد: ما تلاش داریم در شرایط 
جمله  از  زمینه ها  تمام  در  را  خود  روابط  موجود، 

اقتصادی، صنعتی، کشاورزی و... گسترش دهیم و این 
اطمینان را داریم که ظرفیت های زیادی برای تقویت 

روابط در این بخش ها وجود دارد.
تشکر  ضمن  همچنین  صربستان  مجلس  رئیس 
مجدد از حمایت جمهوری اسلامی ایران، برای حضور 
کشورمان در نمایشگاه اکسپو ۲۰۲۷ دعوت به عمل آورد 
و افزود: همچنین از میزبانی از تیم واترپلوی صربستان 
که هم اکنون در ایران به سر می برند، قدردانی می کنیم.
بیشتر  آشنایی  و  شناخت  با  معتقدیم  افزود:  وی 
دو کشور از فرهنگ، تمدن و علم و فناوری می توانیم 
اتفاقات مثبتی را در جریان همکاری های خود رقم بزنیم.
اورلیچ همچنین با بیان اینکه حدود ۸۵ سال از روابط 
دوستانه میان صربستان و ایران می گذرد، عنوان کرد: 
توجه و اهتمام به روابط دو کشور از هر دو طرف در 
طول سال های اخیر بیانگر این است که باید این فضا 
را توسعه دهیم که البته در برخی از حوزه ها پیشرفت 

چشمگیری داشته است.
حجم  قطعاً  داد:  ادامه  صربستان  مجلس  رئیس 
کشور  دو  موجود  ظرفیت های  با  تجاری  تبادلات 
ایران  سفیر  با  که  صحبتی  در  اما  ندارد  همخوانی 
داشتیم متوجه شدیم برنامه های زیادی برای توسعه این 
تبادلات وجود دارد که در این راستا پروژه هایی میان 
دو کشور در دست اقدام است که به ۱۰۰ میلیون یورو 
می رسد و در سال آینده نیز این حجم از تبادلات را 
به ۱۵۰ میلیون یورو افزایش خواهیم داد که با اراده دو 

کشور امکان پذیر است.
وی مسأله انرژی را در تمام نقاط دنیا بسیار مهم 
ارزیابی کرد و افزود: این موضوع همچنین با توجه به 
وقوع جنگ میان روسیه و اوکراین مهم تر شده و آن را 
تبدیل به بحرانی برای کشورهای اروپایی کرده که تأثیر 
آن با نگاهی به نرخ انرژی و شرایط تأمین امنیت انرژی 
در کشورها قابل مشاهده است از این رو دولت هایی که 
برای حل این بحران مصمم هستند باید راهکاری برای 
آن بیاندیشند و در این زمینه دست دوستان خود را به 

گرمی بفشارند.

اورلیچ با بیان اینکه دولت صربستان با درک شرایط 
موجود هیچگاه از سیاست تحریم دفاع نکرده است، 
گفت: زمانی کشور ما نیز متحمل شرایط سخت تحریم 
بودیم از این رو این روش را اشتباه می دانیم. لازم است 
از همینجا به دلیل مقاومتی که در برابر شرایط تحریم 
اید به شما تبریک بگویم  در سطح بین الملل داشته 
متعدد  فشارهای  مقابل  در  که  داریم  را  اراده  این  و 

مقاومت کرده و در کنار شما قرار بگیریم.
رئیس مجلس صربستان با اشاره به اهمیت توسعه 
روابط در حوزه کشاورزی، عنوان کرد: با گفت وگوهای 
صورت گرفته در این زمینه میان وزرای کشاورزی دو 
و  دارد  وجود  تجارت  امکان  که  شد  مشخص  کشور 
کمیسیون های تخصصی کشاورزی صربستان و ایران 
نیز این موضوع را دنبال خواهند کرد. این پیگیری ها در 
زمینه های انرژی، صنعت، معدن و غیره نیز امکان پذیر 

است.
به اهمیت ظرفیت کمیسیون  با اشاره  وی درادامه 
مشترک میان صربستان و ایران با بیان اینکه نشست 
پاییز سال جاری برگزار می شود، اظهار کرد:  آنها در 
معاون نخست وزیر و وزیر دفاع صربستان رئیس این 
کمیسیون مشترک از سوی صربستان هستند که بیانگر 
نگاه جدی ما به کارکرد این کمیسیون مشترک است. 
قطعاً در زمینه همکاری های میان دو کشور اراده کافی 

وجود دارد.
اورلیچ با اشاره به دانشجویان ایرانی که در صربستان 
بورسیه شده اند، گفت: اطمینان دارم در این خصوص 
دو کشور  در  آموزش  به حوزه  مربوط  کمیسیون های 
می توانند برای افزایش این تعداد از دانشجویان بورسیه 

شده، فعال شوند.
رئیس مجلس صربستان در پایان از دکتر قالیباف 

برای سفر رسمی به صربستان دعوت کرد.
در این نشست مسعود پزشکیان رئیس گروه دوستی 
نماینده  و هاجر چنارانی  ایران و صربستان  پارلمانی 
نیشابور نیز حضور داشتند که به بیان نکاتی درباره عمق 
روابط دو کشور اشاره کرده و بر توسعه آن تأکید کردند.

جلیل رحیمی جهان آبادی عضو کمیسیون امنیت ملی و سیاست 
از رفتار های  خارجی مجلس شورای اسلامی گفت: رفتار بعضی 
مسئولین ما در کمال حسن نیت در جهت براندازی نظام جمهوری 
اسلامی است؛ ما به عنوان نماینده مردم و به عنوان کسی که نظام 
جمهوری اسلامی را که یادگار شهدا و مبارزان آزادی خواه ما در دهه 
۴۰ و ۵۰ است، دوست داریم؛ می گوییم که گرچه این انقلاب امروز 
به جامعه خدمات زیادی ارائه می دهد، اما از مسئولان درخواست 
می کنیم از رفتار های مخرب، غیر عقلانی، توهین آمیز که به رابطه ی 
بین حاکمیت و مردم لطمه وارد می کند و هیچ نقشی در بهبود 
دینداری نخواهد داشت، دست بردارند، ولی جالب است هیچ کسی 

مسئولیت این رفتار ها را قبول نمی کند!
در  پلیس  ون های  حضور  از  هفته ای  یک  جماران،  گزارش  به 
سطح میادین شهر تهران برای تذکر حجاب می گذرد. این موضوع با 

واکنش های مختلفی مواجه شده است.
در این رابطه جلیل رحیمی جهان آبادی عضو کمیسیون امنیت 
ملی و سیاست خارجی مجلس شورای اسلامی و نماینده مردم 
تربت جام به جماران گفت: همین که هیچ کسی حاضر نیست 
مسئولیت گشت ارشاد را قبول کند نشان می دهد که این سیاست 

درستی نیست، چون از سیاست درست حمایت می شود. اما اکنون 
نه دولت، قوه قضاییه، پلیس و نه دیگران حاضر به پذیرش آن 
نیستند و این یعنی گشت ارشاد مبنای عقلانی ندارد. روز گذشته به 
همراه خانواده به یکی از میادین شهر رفتم آنچنان حضور گسترده 
نیرو ها و ماشین های پلیس وجود داشت که تردد مردم و خودرو ها 
دچار مشکل بود، نمی دانم این حجم از حضور معنا و مفهومش 

چیست! اما به نظر من عقلانیتی پشت این رفتار ها وجود ندارد.
جامعه ایران دین مدار، اخلاقی، خداباور و دین باور است

وی ادامه داد: زمانی شما با یک جامعه فاسد، غیراخلاقی و یا یک 
جامعه ای که آسیب های اساسی آن را فرا گرفته است سرکار دارید، 
بله؛ چنین هجومی نیاز است که لشکرکشی کنید. جامعه ایران قبل 
از انقلاب اسلامی دین مدار بوده است؛ بسیاری از فرماندهان جبهه 
و جهاد که افتخارات ما هستند و در دفاع مقدس از این آب و 
خاک دفاع کردند. این افراد تربیت شده خانواده هایی بودند که آن 
خانواده ها در فضای غیر دینی قبل از انقلاب زندگی می کردند و 
قرن ها زندگی مدنی و شهرنشینی و سابقه حکومت داری در ایران 
و زیست مردم نشان می دهد حتی در حکومت هایی که دین مدار 
نبودند، جامعه ایران دین مدار، اخلاقی، خداباور و دین باور است.

نماینده مردم تربت جام تصریح کرد: رئیس اطلاعات فرماندهی 
انتظامی به کمیسیون امنیت ملی آمد و گفت، ما گشت ارشاد 
نداریم. اما من دیروز در میدان تجریش بودم و می دیدم که باید 
از میان ون ها و خودرو های متعدد پلیس و نیرو های کثیر پلیس 
به زحمت رد می شدی! چهره مردم هم سراسر خشم، ناامیدی و 
کلافگی بود. اگر نیروی انتظامی به این اندازه برای موضوعی نیرو 
دارد که برای ما به عنوان جامعه دین مداری ایرانی چالش نیست، 
این همه نیرو در میدان تجریش و انقلاب و دیگر میادین چیست؟! 
من سوالم این است؛ ۵ میلیون افغان چطور و از کدام مرز وارد 
کشور شدند؟! نیروی انتظامی اگر این همه نیرو و توان دارد، این 
همه آمار سرقت دزدی، زورگیری و قتل که نشان می دهد ناامنی در 
جامعه است چرا این ها را دنبال نمی کند؟! به نظر من جامعه ایران 

نیاز به لشکرکشی های پلیسی ندارد.
جهان آبادی گفت: بر این باور هستم که احیاء گشت ارشاد مخرب 
است و جز آسیب به امنیت کشور و اینکه مردم را تحریک به چالش 
مجدد کند و روی اعصاب مردم راه بروند و دیگر دلایل مثل افزایش 
مهاجرت، دلخوری ها و شکاف بین حاکمیت و مردم را در پی نخواهد 

داشت و حاصل دیگری برای مردم ندارد.

در دیدار رؤسای مجالس ایران و صربستان صورت گرفت

کید بر توسعه اقتصادی با محوریت تقویت بخش خصوصی تأ
در دیدار رؤسای مجالس ایران و صربستان بر توسعه ارتباطات پارلمانی و اقتصادی با محوریت تقویت بخش خصوصی تأکید شد.

احیا گشت ارشاد مخرب استرحیمی جهان آبادی، نماینده مجلس: 

جمهوری 
اسلامی ایران 

و صربستان دو 
کشور مقتدر در 
حوزه خاورمیانه 
و بالکان هستند 

از این رو 
می توانند در 

برقراری صلح، 
ثبات و امنیت 

در منطقه بسیار 
اثرگذار باشند

چند رو زپس از ماجرای برکناری مدیرکل فرهنگ و ارشاد اسلامی گیلان و حواشی پیش 
آمده پیرامون او حالا اظهار نظرهای رسمی درباره این ماجرا بیشتر شده است. اما در این بین 

اظهارات متفاوتی در این خصوص صورت گرفت.
حجت الاسلام مجتبی ذوالنوری نایب رئیس مجلس که ریاست جلسه را برعهده داشت در 
پاسخ به این تذکر شفاهی گفت: رئیس جمهور و دولت به این مسئله ورود کرده اند که شاید 
اصل همین ورود نیز زیر سوال باشد زیرا ویدئویی را عده ای پخش کردند که نه چهره طرف و 
نه مکان آن قابل شناسایی آنچنانی است. دستگاه های امنیتی و قضایی باید بررسی کنند؛ این 
موضوع دو حالت دارد یا چنین چیزی اثبات می شود که اتفاقاً دولت اقدام عجولانه در عزل 
انجام داده است، تا زمانی که جرم اثبات نشده با چه عنوانی باید برخورد شود. وی افزود: 
دشمنان ما متمرکز شده اند بر اینکه حیا، عفت و همه چیز را از بین ببرند. باید بررسی شود اگر 
واقعیت داشته باشد جرم آنهایی که فحشا را منتشر کرده اند بسیار سنگین تر از کسانی است 
که فحشا کرده اند. قرار نیست عده ای بیایند افکار عمومی و امنیت اخلاقی و روانی جامعه را 
بر هم بزنند. اگر فرضاً کسی خطایی کرده که باید مجازات آن را تحمل کند قرار نیست ارکان 
اخلاقی جامعه را با آن مورد هدف قرار دهد. این نماینده مردم در مجلس یازدهم گفت: 
خواهش من این است که جلوتر از قانون و شرع حرکت نکنیم، دستگاه های ذیربط وظیفه 
دارند آن را بررسی کنند، یقیناً تعهد، ابزار، تخصص و دلسوزی این کار را دارند تا نسبت به 

آن برخورد کنند.
اطلاعیه اداره کل فرهنگ و ارشاد اسلامی گیلان پیرامون وقایع اخیر

روابط عمومی اداره کل فرهنگ و ارشاد اسلامی استان گیلان پیرامون وقایع اخیر ، اطلاعیه ای 
صادر کرد.

از ابتدای دولت انقلابی، وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی همواره بر مدار اصول ارزش های 
اسلامی و انقلابی که میثاق بین خود و مردم شریف و نجیب ایران بوده حرکت کرده است. 
یکی از این اصول اصلی، فسادستیزی از هر نوعی و در هر سطحی است. به اطلاع همه مردم 
عزیز و شریف استان گیلان می رساند که اخیراً بلافاصله پس از ایجاد شائبه  خطای مدیر سابق 
این مجموعه، با دستور وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی، نماینده ویژه وزیر در استان حاضر و 
تمام ابعاد این موضوع با حضور دستگاه  قضایی با دقت بررسی شد و برای ایجاد فضای مناسب 
برای تحقیقات بیشتر و انجام بی خلل خدمات و فعالیت های مستمر فرهنگی هنری، سرپرست 
جدیدی برای اداره کل تعیین شد. همه اهالی استان به ویژه اصحاب فرهنگ، هنر و رسانه 
بدانند که رویه دولت انقلابی این است که حتی شائبه  فساد را هم بر نمی تابد و با یقین به 
اینکه یگانه دستگاه مرجع برای قضاوت نهایی و عادلانه قوه قضائیه است، بدون هیچ گونه پیش 
داوری و تخریب حیثیت و آبروی افراد، پرونده موضوع را که حاوی ابهامات بسیار است، برای 
بررسی های بیشتر و رسیدگی های دقیق به دستگاه قضا ارجاع داده تا با اجرای عدل و انصاف، 

حقیقت را کشف و قضاوت نهایی را اتخاذ کند.
در عین حال اجازه نمی دهیم شبکه های معاند، خارج نشین، خناسان و بدخواهان مردم 
ایران این موضوع شائبه دار را دستمایه تضعیف جبهه فرهنگی پرافتخار انقلاب اسلامی کنند.

یک نماینده: جریان مدیرکل ارشاد گیلان اوج مصیبت است
یک عضو کمیسیون امنیت ملی و سیاست خارجی مجلس شورای اسلامی خواستار ورود 
جدی به کلیپ منتشر شده از مدیر کل ارشاد استان گیلان و برخورد قاطع شد. به گزارش 
ایسنا، مرتضی محمودوند در تذکری شفاهی در جلسه علنی امروز مجلس شورای اسلامی 
بیان کرد: این روز ها شاهد مواردی هستیم در سطح جامعه که هیچ جوره توجیه پذیر نیستند. 

آنچه که در فضای مجازی رخ داده پیرامون جریان مدیر کل ارشاد استان گیلان اوج مصیبت 
به شمار می رود. ما دیروز قرآن سوزی در کشور سوئد را محکوم کردیم، اما در حقیقت توهین 
به قرآن کریم در همین گیلان رخ داده است. چرا نباید نسبت به این موضوع ورود داشته 
باشیم؟ امروز ما هیچ پاسخی برای بچه های مذهبی و حزب اللهی هم نداریم به خاطر خدا هم 
که شده به این موضوع ورود کنید. وی در ادامه اظهار کرد: از رئیس جمهور درخواست می کنم 
برای خدا هم که شده به این موضوع ورود کرده و وزیر ارشاد استعفا دهد. انتظار می رود خود 
وزیر ارشاد هم استعفای خود را ثبت کند. کسی که مسئول حجاب و عفاف بوده چرا باید این 

جنایت را انجام دهد.

واکنش های رسمی به ماجرای مدیر کل فرهنگ و ارشاد اسلامی گیلان چه بود؟
یک برکناری پرحاشیه
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